
 

Vragen voor vragenuur forum samenleving inzake Don Bosco 
 
Voor het zomerreces meldde de wethouder dat Don Bosco officieel een plan ingediend heeft 
voor nieuwbouw op het Juventas-terrein. Inmiddels is er flink wat tijd verstreken en is ook de 
einddatum voor Don Bosco verstreken waarop ze zouden moeten vertrekken van het 
huidige terrein. Dat bij elkaar en dat we geen verdere mededelingen van de wethouder in het 
zomerreces hebben ontvangen, heeft onze fractie de volgende vragen: 
 

● Wat is de status van het ingediende voorstel van Don Bosco voor nieuwbouw op het 
Juventas terrein? 

● Welke stappen moeten er nog worden ondernomen om de spreekwoordelijke klap 
erop te geven en kunnen wij als raad voorstellen verwachten om ervoor te zorgen dat 
Don Bosco stappen kan zetten naar een nieuwe locatie? 

● Nu de termijn voor Don Bosco is verstreken om op het huidige terrein te verblijven is 
de vraag voor de korte termijn nog urgenter dan ooit. Zover wij begrepen hebben zijn 
ideeën de revue gepasseerd, maar horen wij graag van de wethouder welke 
mogelijkheden er nu zijn en welke stappen genomen moeten worden om snel een 
tijdelijke oplossing te betrekken. Ook horen we dan graag of er nog raadsbesluiten 
nodig zijn om hier een helpende hand in te bieden.  

 
Tot zover onze vragen.  
 
Wij. Rijswijk  


